Prof. Leon Osterweil      *   
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Prof. Leon J. Osterweil is a Professor in the Department. of Computer Science, University. of Massachusetts Amherst. He is a Fellow of the ACM, has been an ACM Lecturer, has served on the editorial board of IEEE Software and on the board of ACM Transactions on Software Engineering and Methodology since its inception. His paper suggesting the idea of process programming was recognized as the Most Influential Paper of the 9th International Conference on Software Engineering (ICSE 9), awarded as a 10-year retrospective. Another paper on software tool integration, presented at ICSE 6, was runner-up for this honor. Prof. Osterweil was Chair of the Computer Science Department at the University of Colorado at Boulder, and of the Information and Computer Science Department of the University of California at Irvine. He was also the founding director of UCI's Irvine Research Unit in Software. Prof. Osterweil has been the Program Chair of many conferences, including ICSE 16. He is a director of the International Software Process Association, and General Chair of SIGSOFT's Sixth International Symposium on the Foundations of Software Engineering. He has been a member of the Software Engineering Institute's Process Program Advisory Board since its inception. He is a member of the KLA-Tencor Software Technical Advisory Board and has been on similar boards for SAIC, MCC, and IBM. In addition he has consulted for such companies as AT&T, Boeing, and TRW. 

Prof. Osterweil's research has centered on software analysis and testing, software tool integration, and software processes and process programming. He has been a Principal Investigator on a number of NSF and ARPA/DARPA projects over the past 25 years.   He was one of the founding principals of the ARPA-funded Arcadia project, and is a co-PI on a DARPA EDCS contract. He has done research and prototype development of testing and analysis systems for over 20 years. He was a principal designer of the DAVE static dataflow analysis system, developed in 1973, and of the Cecil/Cesar programmable dataflow analysis system in the late 1980's.    He was a codeveloper of the Odin object management system, and a principal in the Toolpack project that developed an early integrated set of tools for numerical software development. He was a leader of the Appl/A process programming language development activity, and currently leads the JIL process programming language project and the Visual-JIL system development activity. He has published and presented dozens of papers on these and other software engineering topics in leading venues worldwide.   He has been a keynote speaker at a number of conferences, most notably the 9th International Conference on Software Engineering, Quality Week 96, CASE 92, and the Inaugural Symposium of JAIST, the Japan Advanced Institute for Software Technology. 
Leon J. Osterweil 是马萨诸塞大学计算机科学系的教授，ACM 的名（院）士和讲师，曾为 IEEE 软件杂志和IEEE 软件工程和方法论学报的编委，他提出过程程序概念的论文，在十年回顾中，被选为第9届国际。会议的主席，他是SEI 软件过程程序顾问委员会成员，KLA-Tencor技术顾问委员会成员，在SAIC, MCC 和 IBM也有类似兼职，他曾为许多大公司做过咨询，如 IBM、AT&T、波音、SAIC、MCC、TRW等。

Osterweil教授的研究环绕于：软件分析与测试，软件工具集成，以及软件过程与过程程序，在过去的25年中，他是一系列NSF和ARPA/ DARPA项目的主要研究员，他曾是ARPA资助的Arcadia项目的发起负责人, 目前共同负责一个 DARPA EDCS合同, 他在测试和分析系统的研究和原型开发方面已工作20多年, 他是1973年DAVE 静态数据流分析系统和80年代后期可程序数据流系统Cecil/Cesar的主设计人, 他合作开发了Odin 对象管理系统,  他是Toolpack项目的负责人, 为数字软件开发发展了一套早期的集成工具, 他曾是Appl/A过程程序语言开发活动的领导人, 现领衔JIL 过程程序语言项目 和可视JIL系统的开发活动, 他已在世界各地就这些和其它软件工程领域发表了数十篇论文, 他是许多会议的主题报告人, 其中最著名的有第9届国际软件工程大会, Quality Week 96, CASE 92, 以及日本JAIST 的开幕会议。 

Dr. Jacky Estublier      *


Dr Jacky Estublier is senior researcher (DR CNRS) at Grenoble University, France, where he leads the research group called “tools and environments for industrial software engineering: Adèle".   His research was originally in the field of Software Configuration Management.       He developed the Adèle Software Configuration Management when he explored virtually all areas of SCM, and developed a process support system. His subsequent research areas evolved toward federations of commercial tools and component based frameworks. Currently his team develops an open, large spectrum, component framework that extends CCM in different directions (product line support, hierarchical model, open containers, dynamic connection, large scale deployment, etc.).   He has authored more than 100 research papers, has been a program committee member of many conferences acting as chairman of several.
Jacky Estublier 博士是法国Grenoble 大学的高级研究员（DR CNRS），他领导一个研究小组称为“工业软件工程的工具与环境：Adèle “，他的研究源于软件配置管理领域，他开发了Adèle软件配置管理，考察了差不多SCM的各个方面，同时发展了一个过程支持系统，他接着的研究方向转向商用工具与基于构件框架的联邦，当前他的研究小组开发了一个开放、广谱的构件框架，在不同方向上（产品线支持、层次模型、开放式容器、动态连接、大规模展开等）拓展了CCM，他是100多篇研究论文的作者，许多会议的程序委员会成员，包括几个会议的主席。

Prof. Ross Jeffery

Professor of Software Engineering UNSW, Program Leader in Empirical Software Engineering National ICT Australia, Chair ACS/IEAust Joint Board on Software Engineering, Fellow of the Australian Computer Society, Many years consulting experience in large and small IT-related organizations in Australia and Germany.

In the SPEARMINT Project, he developed a tool and accompanying method for descriptive software process modeling conducted collaboratively with Fraunhofer Institute for Experimental Software Engineering at University of Kaiserslautern, Germany.      His main expertise & research interests include: Software Development Process Modeling, Software Quality, Software Development Cost Estimation, Software Development Experience Management, Software Process Improvement, Software Process Support Tools, Software Measurement.

Ross Jeffery 是澳大利亚新南威尔士大学的软件工程教授，澳大利亚国家ICT经验软件工程程序的领导人，ACS/IEAust 软件工程联合委员会的主席，澳大利亚计算机学会的名（院）士，在澳大利亚和德国有多年IT相关组织的咨询经验，
在与德国Kaiserslautern 大学Fraunhofer实验软件工程研究所（IESE）的合作项目SPEARMINT中，他为描述性软件过程模型发展了一个工具和相关的方法，他的主要专长和研究兴趣包括：软件开发过程模型，软件质量，软件开发成本估算，软件开发经验管理，软件过程改进，软件过程支持工具，软件测量。

Prof. Alexander L. Wolf      *

[image: image6.jpg]



Prof. Alexander L. Wolf is on the faculty of the Department of Computer Science at the University of Colorado at Boulder. He received the B.A. degree from Queens College of the City University of New York, majoring in both Geology and Computer Science. He received the M.S. and Ph.D. degrees from the Department of Computer Science at the University of Massachusetts at Amherst. Prof. Wolf was a Research Member of the Technical Staff at AT&T Bell Laboratories (now AT&T Labs Research and Bell Laboratories) in Murray Hill, New Jersey, before joining the University of Colorado faculty in 1992. 

Prof. Wolf's research interests are directed toward the discovery of principles and development of technologies to support the engineering of large, complex software systems. He has published in the areas of software engineering environments and tools, software process, software architecture, configuration management, survivable systems, security, and object databases. Support for this research has come from the National Science Foundation, the Defense Advanced Research Projects Agency, the Air Force Research Laboratory, the Army Research Office, and US West (now Qwest). Prof. Wolf directs the Software Engineering Research Laboratory (SERL) and is an affiliate of the Center for Science and Technology Policy Research (CSTPR). 

Prof. Wolf is currently Chair of the ACM Special Interest Group in Software Engineering (SIGSOFT), and serves on the editorial boards of the ACM journal Transactions on Software Engineering and Methodology (TOSEM) and the Wiley journal Software Process - Improvement and Practice (SPIP). 
Alexander L. Wolf教授是 Colorado大学计算机科学系教员，他在纽约城市大学获得学士学位，主修地质学和计算机科学，在马萨诸塞大学计算机科学系获得硕士和博士学位，在1992年加入 Colirado大学前，是AT&T 贝尔实验室的技术人员。

Wolf 教授的研究兴趣定位于探索支持大规模复杂软件系统工程化的原理和技术开发，发表的文章涉及软件工程环境和工具、软件过程、软件架构、配置管理、可存活系统、安全性、和对象数据库，研究资助来自国家科学基金、DARPA、空军研究实验室、军方研究办公室等，Wolf 教授主持软件工程研究实验室 （SERL），这是科学技术政策研究中心（CSTPR）的附属机构。

Wolf 教授是ACM SIGSOFT的现任主席，也是ACM 软件工程和方法论学报（TOSEM）和 Wiley软件过程改进和实践（SPIP）杂志的编委。
Prof. Carlo Ghezzi         *
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,

Carlo Ghezzi is a Professor of Software Engineering and a member of the Academic Senate. He is an ACM Fellow. He is the Editor in Chief of the ACM Transactions on Software Engineering and Methodology and a member of the Steering Committee of the International Conference on Software Engineering. He received his Dr.Eng. degree in Electrical Engineering from Politecnico di Milano, where he spent most of his professional life. He taught at the Universities of Padova (Italy) and North Carolina at Chapel Hill (USA) and spent sabbatical periods in the USA at UCLA and UCSB. He has been a Guest Professor at The Escuela Superior Latino-Americana de Informatica (ESLAI, Argentina), at the University of Klagenfurt and the Technical University of Vienna (Austria), and at the University of Lugano (Switzerland). Ghezzi is a member of several committees, both nationally and internationally. He gave seminars and research presentations in many countries of all continents. Ghezzi’s research interests are in software engineering and programming languages. He is currently particularly interested in the theoretical, methodological, and technological issues involved in developing large network applications.
Carlo Ghezzi 是软件工程教授和学术评议会成员, 他是美国计算机学会(ACM) 的名(院)士, ACM 软件工程和方法论学报的主编, 国际软件工程大会执行委员会成员, 他取得米兰工业大学电气工程博士学位, 并在该校度过了他的大部职业生涯, 他曾在意大利的 Padova大学和美国的北 Carolina大学执教过, 假期则在美国UCLA 和UCSB 度过,  他也是阿根廷、奥地利和瑞士多个大学的特邀教授，Ghezzi 是意大利国内和国际几个委员会的成员，他被应邀到所有大陆的许多国家做过讲演和研究报告，他的主要研究兴趣是软件工程和程序语言，当前特别关注大型网络应用开发中的理论、方法和技术问题。

Prof. Jeff Kramer        *
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Professor Jeff Kramer is Head of the Department of Computing at Imperial College. His research interests include requirements engineering, software architectures and analysis techniques, particularly as applied to concurrent and distributed software. He was a principal investigator in the various research projects which led to the development of the CONIC environment for configuration programming and the Darwin architectural description language. His current research work is on behavior analysis, the use of models in requirements elaboration and architectural approaches to self-organizing software systems.

Jeff Kramer is a Chartered Engineer, Fellow of the IEE and Fellow of the ACM. He was program co-chair of the 21st ICSE in Los Angeles in 1999, Chair of the Steering Committee for ICSE from 2000 to 2002, and associate editor and member of the editorial board of TOSEM from 1995 to 2001. He is co-author of a recent book on Concurrency, co-author of a previous book on Distributed Systems and Computer Networks, and the author of over 150 journal and conference publications.
Jeff Kramer 教授是英国帝国学院计算机系的主任，主要研究兴趣： 需求工程、软件架构和分析技术，特别是在并发和分布软件中的应用，他是多个著名研究项目的首要研究员，导致发展配置程序的CONIC环境，以及Darwin 架构描述语言，他的当前研究工作包括需求细化中的行为分析和模型使用，以及自组织软件系统的架构方法。

Jeff Kramer 是一位特许的工程师，英国IEE 和美国ACM 协会的名（院）士，他是1999年21届ICSE 大会程序委员会主席，2000-2002年度ICSE 执行委员会的主席，TOSEM 1995-2001年度的副编辑和编委会成员，他是两本有关并发和分布系统与计算机网络书籍的合作者，在学报杂志和会议上发表了不得50篇论文。

Prof. Mary Lou Soffa
[image: image3.png]



Mary Lou Soffa is a Professor of Computer Science at the University of Pittsburgh.

She received her Ph.D. in Computer Science from the University of Pittsburgh in 1977.   She served as the Graduate Dean in Arts and Sciences at the university from 1991 through 1996.    In 1999, she received the Presidential Award for Excellence in Science, Mathematics and Engineering Mentoring.    She was elected an ACM Fellow in 1999.   She currently serves on the editorial board for ACM Transactions on Programming Languages and Systems, IEEE Transactions on Software Engineering, International Journal of Parallel Programming, Computer Languages, and the South African Journal of Computing.    She is on the Board of the Computing Research Association (CRA) and reserves as co-chair of the CRA’s Committee on the Status of Women in CSE.   She is currently the Council Representative of ACM SIGBoard.    She was the chair for ACM SIGPLAN and also served as member at large for ACM SIGSOFT.   She has served as conference chair, program chair, program committee member for conferences in both programming languages and software engineering.    Her research interests include optimizing and parallelizing compilers, program analysis, and software tools for debugging and testing programs.   She will be the program chair of ICSE2006.

Mary Lou Soffa 是匹茨堡大学的计算机科学教授, 她于1977年取得匹茨堡大学的博士学位, 1991 至1996年曾担任该大学艺术与科学研究生院的院长, 1999年获总统科学、数学和工程指导优秀奖，同年入选美国计算机学会（ACM）名(院)士，当前， 她是多个杂志的编委成员，包括ACM 程序语言与系统学报、IEEE软件工程学报、国际平行程序与程序语言杂志、以及南非计算杂志，她现在是计算研究协会（CRA）的理事，并作为CRA 的妇女在CSE地位委员会的主席，她是ACM 特殊兴趣小组委员会的成员代表，还担任过ACM SIGPLAN的主席与ACM SIGSOFT 大组织成员，她也担任过许多程序语言与软件工程会议的主席、程序主席以及程序委员会成员，她的研究兴趣包括编译最优化与平行化、程序分析、以及程序排错和测试工具，她是2006国际软件工程大会的程序主席。


Prof. Lori A. Clarke      *
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Professor Lori A. Clarke is a member of the Computer Science faculty at the University of Massachusetts, Amherst. She is an ACM Fellow, a member of the IEEE Publication Board, and an elected member of the Computing Research AssociationÕs Board of Directors. She is a former IEEE Distinguished Visitor, ACM National Lecturer, associate editor of ACM TOPLAS and IEEE TSE, member of the CCR NSF advisory board, ACM SIGSOFT secretary/treasurer, vice-chair and chair, as well as a 1990 recipient of the University of Massachusetts Chancellor's Medal, and a 1993 recipient of a University Faculty Fellowship. She has written numerous papers, served on many program committees, and was program co-chair of the 14th International Conference on Software Engineering. She is general chair of the 2003 International Conference on Software Engineering. She has been a Principal Investigator on a number of NSF and ARPA/DARPA projects.

Dr. Clarke has worked in the area of software testing and analysis for many years. She was one of the primary developers of symbolic execution, a technique used to reason about the behavior of software systems and to select test data. With Richardson, she developed one of the first approaches for specification-based testing. With Podgurski, Richardson, and Zeil she showed how the more popular test coverage criteria relate to each other. This paper was cited, ten years after the conference, as one of the most influential papers of ICSE 8. This led to work with Thompson and Richardson that demonstrated how fault-based approaches fail to provide necessary fault detection conditions, thus revealing a major weakness in this approach. With Podgurski, she defined a general, language-independent model of program dependencies, which generalizes Weiser's work on program slicing. In the environments area Clarke, along with Wileden and Wolf, debunked the benefits of a nested program structure and then proposed an alternative component interaction model. With Tarr, she also developed one of the first database programming language, Pleiades . Recently her work has focused on analysis of concurrent systems. With Cobleigh, Dwyer, Naumovich and Osterweil, she has developed FLAVERS, a static analysis tool that uses data flow analysis techniques to verify user-specified properties. FLAVERS is an efficient technique that allows users to selectively improve the accuracy of the program model as needed to improve the accuracy of the results. 

Awards and Honors: 

· ACM Fellow, 1998 

· Keynote Address, AQuIS, March 1998,Venice, Italy. 

· Keynote Address, Quality Week, May 1997, San Francisco. 

· Most Influential Paper Award of the Eighth International Conference on Software Engineering, (Runner-up), presented at the Eighteenth International Conference on Software Engineering 
(ICSE18), Berlin, Germany, March 25-29, 1996. 

· ACM Recognition of Service Award, 1994. 

· Faculty Fellowship Award, University of Massachusetts, 1993. 

· Chancellor's Distinguished Faculty Award, University of Massachusetts at Amherst, April 1991. 
Lori A. Clarke 教授是马萨诸塞州大学计算机系的教员， 她是ACM 的名（院）士，IEEE 出版委员会的成员，和计算研究协会（CRA）的当选理事，IEEE 的杰出访问者，ACM国家讲师，ACM TOPLAS 和IEEE TSE 的副主编，CCR NSF顾问委员会成员，ACM SIGSOFT 的秘书、司库、副主席、主席，1990年获大学校长奖章，1993年获大学研究员荣誉，她发表过许多论文，服务过许多程序委员会，是14届ICSE 的程序委员会主席，2003 ICSE的大会主席，她曾是许多NSF 和 ARPA/DARPA项目的主要研究员。Clarke博士从事软件测试和分析已多年，是符号执行技术的主要开发者之一，这是一类推理软件系统行为和选择测试数据的技术，她与Richardson合作，提出了基于规格说明测试的最早一类方法，她与Podgurski, Richardson,  Zeil等人共同说明了常用测试覆盖度判据的相互关联，在十年后，被引用为 ICSE08最有影响的论文之一，这又导致了她与Thompson，Richardson的论文，证明基于错误的方法不能提供必需的错误检出条件，因此显示了这一方法的主要弱点，她与 Podgurski一起定义了程序关联性的一个通用、语言无关的模型，从而泛化了Weiser程序切片的工作，在环境领域，Clarke与Wileden，Wolf合作揭示了程序嵌套结构的优点，从而建议了另一类构件交互模型，她与Tarr发展了最早一类数据库程序语言Pleiades，她最近的研究集中在并发系统的分析上，她与Cobleigh, Dwyer, Naumovich，Osterweil等人合作，发展了一个称为FLAVERS 的静态分析工具，用数据流技术验证用户规定的性质，FLAVERS 是一个有效的工具，在需要改进结果精度时，用户可用它来改进程序模型的精度。她曾荣获许多奖励和荣誉。

Prof. Mary Jean Harrold        *
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Mary Jean Harrold received the BS and MA degrees in mathematics from Marshall University and the MS and PhD degrees in computer science from the University of Pittsburgh.    She is currently a NSF ADVANCE Professor of Computing 
Aristotle Research Group /SPARC Group, College of Computing, Georgia Institute of Technology.    Her research interests include the development of efficient techniques and tools that will automate, or partially automate, development, testing, and maintenance tasks. Her research to date has involved program-analysis-based software engineering, with an emphasis on regression testing, analysis and testing of imperative and object-oriented software, and development of software tools. Her recent research has focused on the investigation of the scalability issues of these techniques, through algorithm development and empirical evaluation.   She is a recipient of the National Science Foundation's National Young Investigator Award.     Dr. Harrold serves on the editorial board of IEEE Transactions on Software engineering, ACM Transactions on Programming Languages and Systems, and Empirical Software Engineering Journal.     She is serving as the program chair for the ACM International Symposium on Software Testing and Analysis (July 2000) and the program co-chair of the 23rd International Conference on Software Engineering (May 2001). She is a member of the Computing Research Association's Committee on the Status of Women in Computing, and she directs the committee's Distributed Mentor Project. She is a member of the IEEE Computer Society and the ACM, Vice Chair of ACM SIGSOFT. 
Mary Jean Harrold 在 Marshall 大学取得数学学士和硕士学位，在匹茨堡大学取得计算机科学硕士和博士学位，她是乔治亚理工学院计算机学院的NSF 教授，她的主要研究兴趣是开发有效的技术和工具，自动化或部分自动化软件的开发、测试和维护，迄今她的研究涉及：基于程序分析的软件工程，强调回归测试，祈使和面向对象软件的分析与测试，软件工具的开发，最近的研究集中在这些技术的规模可扩充性上，主要通过算法发展和经验评估，她是国家科学基金国家青年研究人员奖的获得者，Harrold博士是IEEE 软件工程学报、ACM案程序语言和系统学报、以及经验软件工程杂志的编委，她是2000 ACM 软件测试与分析国际会议，以及23届国际软件工程大会（ICSE2001）的程序委员会主席，她也是计算研究协会（CRA）妇女在计算中地位委员会的成员，负责分布辅导项目，她是IEEE 计算机学会和ACM 的会员，是ACM SIGSOFT 的副主席。

Prof. David S. Rosenblum        *

[image: image8.jpg]


David S. Rosenblum is Professor of Software Systems in the Department of Computer Science at University College London. He is also Director of London Software Systems. He received his PhD in 1988 from the Department of Electrical Engineering at Stanford University. From 1988 to 1996 he was a Member of the Technical Staff at AT&T Bell Laboratories (now AT&T Labs Research) in Murray Hill, NJ. After leaving Bell Labs, from  1996 to 2001 he was on the Faculty of the Department (now School) of Information and Computer Science at the University of California, Irvine. And from 2001 to 2003 he was on leave from UC Irvine working as Chief Technology Officer of 2, a small startup company developing technology in the area of publish/subscribe networking.

Professor Rosenblum's research has addressed a wide range of problems spanning the breadth of the software development life cycle, including software specification, architecture, design, testing, analysis and maintenance, as well as problems underlying the processes that guide large software projects. His current research is focusing on problems in the design and validation of distributed component-based software, with emphases on scaling the publish/subscribe communication style to Internet-scale and on testing component-based software. In 1997 he received a CAREER Award from the US National Science Foundation for his work on distributed component-based software. 

Professor Rosenblum is the recipient of a Royal Society Wolfson Research Merit Award. He is currently an At-Large Member of the Executive Committee of ACM SIGSOFT, a member of the ACM, a Senior Member of the IEEE and IEEE Computer Society, a Member of the UK Computing Research Committee, and Chair of the Steering Committee of the International Conference on Software Engineering (ICSE). More information on his background is available in a current CV.

David S. Rosenblum 是伦敦大学计算机科学系软件系统教授，也是伦敦软件系统的主任，他在1988年取得斯坦福大学的博士学位，1988-1996年是AT&T贝尔实验室的技术人员，1996-2001是加州大学信息和计算机科学系的教员，2001-2003成为一家创业公司PreCache的CTO，开发网络技术。

Rosenblum教授的研究范围很宽，几乎覆盖整个软件开发生存期，包括软件规格说明、架构、设计、测试、分析和维护，以及指导大软件项目的过程问题，他当前的研究集中在基于构件的分布软件的设计与验证问题，强调把出版/订阅的通信风度扩展到互联网规模，同时强调对基于构件软件的测试，在1997 年由于他在基于构件分布软件的出色成果荣获美国国家科学基金的职业生涯奖。

Rosenblum 教授是皇家协会 Wolfson 研究成就奖获得者, 现是ACM SIGSOFT 执行委员会大成员, ACM 会员, IEEE 和IEEE计算机协会高级会员, 英国计算研究委员会成员, ICSE执行委员会的主席。

